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PROTOKÓŁ NR XII.2015 

z przebiegu XII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 30 września 2015 r. 

 

XII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Miejsko 

Gminnym Ośrodku Kultury Sportu i Rekreacji, ul. Pocztowa 7 Nowogród 

Bobrzański. 

W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych (nieobecni: Danuta Pyrtko, 

Krzysztof Stefański, Ireneusz Plechan, Tadeusz Cygański, Roman Rakowski, 

Rafał Rosolski). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

nr XII.2015 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad 1. 

 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1130 otworzył XII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 15 radnych, co stanowi 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek 

obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał. Zarząd przygotował 

autopoprawki do zmian budżetowych i Strategii Powiatu. Porządek obrad 

Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu nr XI.2015. 

4. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

7. Wnioski i interpelacje radnych. 

8. Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2015 roku. 

9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2015 roku. 
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10. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2015 roku. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały Nr XXXIX/309/10 Rady Powiatu Zielonogórskiego 

z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 

budżetowej Powiatu Zielonogórskiego, (druk 73); 

2) przyjęcia treści zmian w statucie Związku Powiatów Lubuskich (druk 

75); 

3) zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Zielonogórski oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, (druk 71); 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, (druk 74 ); 

5) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”; (druk 72); 

12. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zamknięcie XII Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący poinformował, że Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego, link Rady Powiatu, 

a w papierowej wersji do wglądu w biurze Rady oraz wyłożony przed sesją. 

Protokół XI.2015 został przyjęty jednogłośnie 

 

Ad 4. 

 

Starosta sprawozdanie z prac członków Zarządu od 4 września br. Do 

30 września przesłał radnym (załącznik nr 3). Dodał, że wspólnie 

z Przewodniczącym Rady, ministrem Waldemarem Sługockim i Wicestarostą 

byli w Dyrekcji Regionalnej Lasów Państwowych w celu omówienia 

ewentualnych wspólnych inwestycji drogowych. 

 

Ad 5. 

 

Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 4 do 30 września pełnił dyżury 

w biurze rady powiatu. Spotykałem się również z samorządowcami z naszego 

powiatu. Byłem z wizytami w powiatowych placówkach oświatowych. 

Cyklicznie spotykam się z Burmistrzem Sulechowa. Wziął udział 

w konferencji podsumowującej 3 letnią działalność S.O.S. w Warszawie. 
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Wiceprzewodniczący rady również pełnili dyżury w biurze rady 

 

Ad 6. 

 

Mirosław Walencik, zastępca Wójta Gminy Nowogród Bobrzański 

podziękował za zorganizowanie sesji w Nowogrodzie Bobrz. Jest to duża, 

rozległa gmina. Poprosił Zarząd i Radę Powiatu o inwestycje drogowe na 

terenie gminy: Nowogród Bobrz. – ul. 9 Maja, Słowackiego, droga nr 27 

w kierunku Krzewin (uporządkowanie pobocza) droga do Dobroszowa 

Małego – to newralgiczny odcinek. Most na Kanale Krzywanieckim do 

Łagody jest w bardzo złym stanie. Ponadto zwrócił się z prośbą o bieżące 

utrzymanie dróg i poboczy przy terenach leśnych, utrzymywanie widoczności 

i sprzątanie rowów. Podziękował za dotychczasowe inwestycje, remonty 

o współpracę z powiatem, prosząc o zwiększenie nakładów i wpisanie ich do 

budżetu powiatu na 2016 rok. 

 

Ad 7. 

 

Radni nie zgłosili wniosków. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, iż wszystkie informacje 

przedstawione przez Zarząd zostały szczegółowo zaprezentowane przez 

Skarbnik i przedyskutowane na posiedzeniach komisji; (załącznik nr 4). 

Informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć sporządzoną za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2015 roku jednogłośnie pozytywnie przyjęta; (załącznik nr 5). 

 

Ad 9. 

 

Skarbnik poinformowała o pozytywnej opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zielonogórskiego 

za okres od 1 stycznia  do 30 czerwca 2015 roku została przyjęta bez 

zastrzeżeń; (załącznik nr 6). 

 

Ad 10. 

 

Informację o przebiegu wykonania planu finansowego samodzielnych 

publicznych zakładów opieki zdrowotnej za okres od 1 stycznia do 

30 czerwca 2015 roku przyjęto bez uwag; (załącznik nr 7). 
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Ad 11. 

 

Przewodniczący przypomniał, że wszystkie projekty uchwał wraz 

z autopoprawkami zostały szczegółowo omówione i pozytywnie 

zaopiniowane przez wszystkie Komisje. 

1)  Rada jednogłośnie, 15 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XII.73.2015 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/309/10 Rady Powiatu 

Zielonogórskiego z dnia 26 sierpnia 2010 r. w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej Powiatu Zielonogórskiego, (załącznik 

nr 8). 

2) Radni jednogłośnie, 15 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr XII.74.2015 

w sprawie przyjęcia treści zmian w statucie Związku Powiatów 

Lubuskich; (załącznik nr 9).  

3)  Radni bez uwag, 15 głosów ZA podjęli Uchwałę XII.75.2015 

w sprawie, zmiany uchwały dotyczącej określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat 

Zielonogórski oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

(załącznik nr 10). 

4) Skarbnik zapoznała z autopoprawkami.  

Radni bez uwag, 15 głosów ZA podjęli Uchwałę XII.76.2015 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok, (załącznik nr 11). 

5) Przewodniczący poinformował, że zmiany w Strategii są powiązane z 

budżetem powiatu. 

Edyta Dwojak oznajmił, iż jest to autopoprawka porządkująca. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że jest to już drugi most w Łagodzie. 

Radni jednogłośnie, 19 „ZA”  przyjęli Uchwałę Nr XII.77.2015 

w sprawie w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu 

Zielonogórskiego na lata 2014 – 2022”, (załącznik nr 12). 

 

Ad 12. 

Wobec braku wniosków radnych, punkt bezprzedmiotowy. 

Ad 13.  

 

Leszek Klim oznajmił, że na posiedzeniu Komisji Budżetowej Roman 

Rakowski spytał ”ile jeszcze mostów będzie budowanych w Łagodzie” 

i odnosząc się do tej uwagi zobowiązał się zrobić dokumentację zdjęciową 

stanu mostów na terenie Gminy Nowogród Bobrz. 

Hanna Wysocka spytała o powód wycofania projektu uchwały 

przekazania drogi Gminie Babimost. 

Starosta poinformował, iż nastąpiła zmiana prawa i zasad 

dofinansowywania. Wskutek tego wycofano projekt po porozumieniu 

z Burmistrzem Babimostu. Uchwała po jej uszczegółowieniu i dostosowania 

do nowych zapisów prawnych może „wrócić” już w październiku. Ponadto 
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poinformował, że Zarząd czyni starania i na bieżąco monitoruje pozyskiwanie 

środków z PROW. 

Ryszard Górnicki zwrócił uwagę na nieobecność radnych w 

korowodzie winobraniowym. Pochwalił Dyrektora i uczniów Liceum 

Ogólnokształcącego w Czerwieńsku za udział w korowodzie i bardzo dobre 

zaprezentowanie się. To doskonała reklama powiatu. 

Wicestarosta poparł Ryszarda Górnickiego i poinformował, iż po raz 

pierwszy prezentował się na winobraniu, został nagrany spot „Winny Powiat 

Zielonogórski”, który był wyświetlany w letnim kinie winobraniowym. 

Edwin Łazicki zwrócił uwagę na konieczność spisywania z gminami 

porozumień, umów tak, by samorządy rzetelnie wywiązywały się 

z uzgodnień. 

 

Ad 14.  

 

O godz. 1225 Przewodniczący Rady zamknął obrady XII Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

 

 

 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady 

        Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


